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Menighedsrådsmøde  

Tirsdag d. 14. januar 2025 

Tilstede Birgit Andersen, Gurli Koch, Claus Rantzau, Lif Hedeboe, Henning Svane, Estrid Jensen, Søren 

Mathiasen, Anne-Marie Olesen, Rasmus Gerdes, Janni Berthelsen, Iben Lagoni, Rikke Vanggaard, 

Lars Ole Bonde, Kristian Marstal 

Afbud Julie Ragn Jensen, Anja Munk Jensen.  Marianne Kjærgaard, Christina Bech 

Mødestart: 

19.30 

 Mødeslut: 

21.05 

Referent: 

Lars Ole Bonde 

Ordstyrer: 

Claus Rantzau 

 

Dagsorden 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden og valg af ordstyrer Dagsordenen godkendt. Claus Rantzau valgt som 
ordstyrer. 

2. Postliste Postlisten er udsendt. Ingen spørgsmål eller 
bemærkninger. 

3. Siden sidst Intet at bemærke. 

4. Gennemgang og godkendelse af rådets 

stillingsbeskrivelse for præstestilling 

Den seneste udgave af stillingsbeskrivelsen blev 
udsendt i dag. Rikke gennemgik teksten, og den blev 
godkendt med ubetydelige ændringer i forhold til 
kommentarer vedr. de fysiske rammer, Herreværelset 
og beskrivelsen af hospitalspræstens stilling. Birgit 
indføjede de foreslåede ændringer i teksten (udsendt 
til MR efter mødets afslutning.).  
Gurli takkede alle bidragydere. 

5. Orientering fra deltagere fremtidsworkshoppen – 

indhold/resultater/emner til vores arbejde 

Claus orienterede om workshoppen, der havde ca. 15 
deltagere. Nogle af temaerne – fx omkring samtale-
gudstjenester, arbejdet med at bygge bro over 
generationskløften, og Aftenhøjskole – kan være 
relevante ift kommende diskussioner om visioner for 
Filips Kirke. 

6. Provstiudvalgets informationsmøde 20/1 i Filips Kirke – 

opgaver og ansvar 

Beskeden om mødet er kommet sent.  
Mindst tre MR-medlemmer deltager og sørger for 
oprydning og lukning. Der forventes ca. 30 deltagere. 

7. Nyt fra kassereren Alle forslag til nyanskaffelser er stadig velkomne. 

8. Nyt fra kirkeværgen Der arbejdes videre med kommunen vedr. lukningen 
af børnehaven. Der er bestilt en affaldscontainer, der 
opstilles i forbindelse med tømning af garagen. Hvis 
der er (større) affald andre steder i kirken, er det en 
anledning til at få det bortskaffet. 

9. Nyt fra kontaktpersonen - Gertrud er startet i 20 timer som kirketjener. 
- Ries opstart i år på den obligatoriske uddannelse 
som kirke/kulturmedarbejder er godkendt. Prisen for 
uddannelsen er 90.000 kr. fordelt over 3 regnskabsår. 
Der er søgt om medfinansiering til udgifterne hos 
provsti samt andet sogn, hvor Rie virker. 
-  Frederik er i gang med kirketjeneruddannelsen.  
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- Birgit og Gurli har behov for en dialog med provstiet 
vedr. logistikken ifm. lån af lokaler.  
Der skal skabes klarhed omkring nøgler til visse af 
kirkens lokaler. Nogle nøgler skal inddrages (fra 
tidligere MR-medlemmer), andre (til nye MR-
medlemmer) skal uddeles. Det sker via Anja. 

10. Kort nyt fra præsterne - Rikke sagde: ”Tak for julegaven!”  
- Der er afholdt præstemøde, det første efter Julies 
tilbagekomst.  
- 2/3. er der Fastelavns(familie)gudstjeneste kl. 12.  
- Det er gået godt med julearrangementerne. 
Iben har afholdt mange gudstjenester for 
børneinstitutioner.  
- 31 ansøgere fik tildelt julehjælp. En del af disse 
deltog senere i julemiddagen, som også var en succes 
(trods defekt opvaskemaskine).  
- Konfirmanderne skal se Lund med Domkirken i april. 
MR-medlemmer er velkomne til at deltage.  
- En keramiker og en forfatter involveres i 
workshoparbejde med provstiets konfirmander op til 
påske (22.3. eller 29.3.) Der er behov for frivillig 
assistance. Flere meldte sig til de to datoer. 

11. Kort nyt fra medarbejderrepræsentanten Kristian orienterede. Der er et godt flow i arbejdet. 

11.a Kort nyt fra arbejdsmiljøudvalget Der afholdes møde 28.2. 

12. Dato for jule-/forårsfrokost  Estrid (m.fl.) kommer med et udspil. 

13. Emner til næste/kommende rådsmøder Gurli anmodede om at få følgende emner på 
dagsordenen: 
- Arbejdsmiljø, herunder godkendelse af ny mobbe-
politik og ny ryge-politik 
- Beslutning vedr.deltagelse på 
arbejdsmiljøkonference i 2025 
- Nedsættelse af udvalg, herunder fastlæggelse af 
opgave og mandat, med henblik på at understøtte 
forberedelsesarbejde i mindre grupper, til behandling 
og godkendelse i rådet – f.eks. koncertliste, mv. fra 
koncertudvalget. 
- Udarbejdelse af Årshjul. 

14. Eventuelt - Estrid bad om rådets accept af, at hun inviterer 
Dronning Margrethe til en højmesse i Trinitatistiden, 
hvor den nye messehagel fremvises. MR bakker op om 
en invitationen, og tilkendegav, at det ikke skulle 
annonceres eksternt som et arrangement. 
- Lif foreslog til overvejelse, at vi den 24.12 
inkluderede en julegudstjeneste specifikt rettet mød 
børn – det er der mange kirker der gør, med stor 
succes. Enighed om at de skulle overvejes – når vi 
kommer tættere på dette års juletid. 
- Referatet udsendes med henblik på godkendelse ved 
næste møde. 


